

Еженедельник новостей МДС, 11 - 15 февраля 2019 г.

IBC Weekly News, February 11 - 15, 2019

11 февраля

Консультативная группа при МИД КР по экономической дипломатии с участием представителей бизнес-ассоциаций страны обсудила вопросы [экономического сотрудничества с Германией](#) в рамках предстоящего визита делегации МИД в эту страну.

12 февраля

С представителями Гендирекции СЭЗ Бишкек обсудили жалобы компаний, работающих на территории СЭЗ. Рассмотрена **необходимость продления налоговых льгот**, их важность для привлечения новых и удержания существующих инвесторов.

13 февраля

В Минэкономике КР прошла встреча по содействию реформам, направленным на **укрепление конкурентоспособности и правовой среды предпринимательства** КР.

14 февраля

Новое **Положение о порядке представления отчетности** субъектами финансового рынка осложняет работу бизнеса. К такому выводу пришли участники [Комитета МДС по фискальной политике](#).

Исполнительный директор МДС и представитель ОЭСР обсудили работу организации **по правовой среде для бизнеса**. Рассмотрены вопросы, связанные с добычей полезных ископаемых, включая налогообложение.

15 февраля

С председателем ГКПЭН КР Эмилем Осмонбетовым обсудили актуальные вопросы отрасли, отметив **важность проведения реформ** в структуре комитета.

На заседании **Консультативной группы по экономической дипломатии** при МИД КР представителям бизнес-ассоциаций сообщили о мероприятиях с участием бизнес-кругов двух стран в рамках предстоящего визита Президента РФ в Кыргызскую Республику.

February 11

The **Consultative Group on economic diplomacy** at the Foreign Ministry with the participation of representatives of the country's business associations, discussed issues of [economic cooperation with Germany](#) in the framework of the upcoming visit to Germany.

February 12

With representatives of the **General Directorate of the FEZ Bishkek**, complaints of companies operating in the territory of the FEZ were considered. The meeting also discussed the need to extend tax breaks and their importance in attracting new and retaining existing investors.

February 13

The Economy Ministry held a meeting on the promotion of reforms aimed at **strengthening the competitiveness and legal environment of entrepreneurship** in the Kyrgyz Republic.

February 14

The new **Regulation on the procedure for reporting and disclosure of information by financial market entities** is contrary to progressive trends and complicates the business activity, concluded the participants of the [IBC Fiscal Policy Committee meeting](#).

IBC Executive Director and OECD representative considered the OECD work on **legal environment for business**. Mining issues including taxation and the OECD work on digitalisation were also discussed.

February 15

The relevant **issues of industrial development** were discussed with Chairman of the State Committee for Industry, Energy and Subsoil Use of the KR Emil Osmonbetov.

At the meeting of the **Consultative Group on Economic Diplomacy** at the Foreign Ministry, representatives of business associations were informed about events with the participation of business circles in the framework of the upcoming state visit of the Russian President to Kyrgyzstan.

Объявления

Приглашаем принять участие в [заседании Инвестсовета](#) при ПКР в рамках **Форума по цифровой трансформации**, которое состоится 26 февраля в «Хаятт Ридженс Бишкек».

Announcements

We invite you to take part in the [Investment Council meeting](#) as part of the **Digital Transformation Forum** to be held on February 26 at Hyatt Regency Bishkek.

Дайджест СМИ

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

События на 18-22 февраля

19 февраля – пресс-конференция МДС «Открытое обращение недропользователей к руководству страны в связи с решениями Совета безопасности 30 января 2019 года».

19 февраля – встреча руководства Нацбанка КР с бизнес-сообществом.

20 февраля – трехсторонняя конференция, посвященная 100-летию МОТ. Место проведения: Парк Отель. Начало в 8.30.

21 февраля – заседание Правления МДС.

21 февраля – круглый стол по креативным индустриям в формировании новой модели экономики КР. Место проведения: конференц-зал АУЦА. Начало в 14.30.

22-24 февраля - выездное заседание Совета по развитию бизнеса и предпринимательства при Торага ЖК КР.

Events for February 18-22

February 19 – IBC press conference “Open appeal of subsoil users to the country’s leaders in connection with the decisions of the Security Council on January 30, 2019.”

February 19 – a meeting of the leadership of the National Bank of the Kyrgyz Republic with the business community.

February 20 – a tripartite conference dedicated to the 100th anniversary of the ILO. Venue: Park Hotel. Beginning at 8:30am.

February 21 – IBC Board meeting.

February 21 – a roundtable on creative industries in a new model of Kyrgyzstan’s economy. Venue: AUCA conference hall. Beginning at 2:30pm.

February 22-24 - retreat of the Business Development and Entrepreneurship Council under the Parliament Speaker.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.